
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 146/22-23 

STEAM鑑證科學工作坊及升學資訊分享 
 
敬啟者： 

為增加學生對鑑證科學的認識、提高其對 STEAM 的興趣，本校將與香港高等科技學院合

作舉辦 STEAM鑑證科學工作坊及升學資訊分享。活動詳情臚列如下： 
 

對 象 ： 中一至中四對 STEAM有興趣之學生 

日 期 ： 七月六日（星期四） 

地 點 ： 香港高等科技學院青衣分校 

集 合 時 間 ： 下午 1:30  

集 合 地 點 ： 本校有蓋操場 

解 散 時 間 ： 下午 6:00 

解 散 地 點 ： 本校有蓋操場 

交 通 ： 學校將提供來回旅遊巴服務  

內 容 ： 
鑑證科學實驗（藥物分析、DNA檢定、中藥化驗活動等）及大專升學

資訊分享 

費 用 ： 全免（全數由學校資助） 
 

如欲參加以上活動，請於七月三日(星期一)將已填妥之回條逕交負責老師，以便統籌辦理。

如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899與林嘉駿老師聯絡。 
 

此致  

貴家長  

                                                        東華三院馬振玉紀念中學校長    

 

 

 

 

                      謹啟 

                                                                    (陳妙霞) 

二零二三年六月三十日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

                          東華三院馬振玉紀念中學                     班號:       

活動通告 146/22-23 

STEAM鑑證科學工作坊及升學資訊分享 

 

敬覆者：本人為         班學生                   之家長，已知悉上述活動事宜，本人： * 

□ 同意敝子弟參加 STEAM鑑證科學工作坊及升學資訊分享。 

□ 不同意敝子弟參加 STEAM鑑證科學工作坊及升學資訊分享。 

本人亦當督促敝子女於參加上述活動時，必須遵從負責老師之指示，並同意及遵守學校規則。 
 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署：_________________ 

家長姓名：_________________ 

學生聯絡電話：________________ 

家長聯絡電話：________________ 

 二零二三年     月      日 
* 請以✓表示所選項目  



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 146/22-23 

STEAM Forensic Workshop and Career Guidance Sharing Session 
 

30th June 2023 
 
Dear Parents  
 
The STEAM Forensic Science Workshop aims to increase students’ understanding towards forensic 
science and arouse their interest on the STEAM subject. Details of the workshop are as follows: 
 

Target : S1 – S4 students who are interested in STEAM education 

Date : 6th July 2022 (Thursday) 

Venue : Technological and Higher Education Institute of Hong Kong (Tsing Yi Campus) 

Gathering time : 1:30pm 

Gathering venue : Covered Playground 

Dismissal time : 6:00pm 

Dismissal venue : Covered Playground 

Transportation : Our school will provide the coach service. 

Programme : 
Forensic science experiment (Pharmaceutical analysis, DNA test, traditional 
Chinese medicine analysis) and information sharing of career guidance. 

Fee : Free (Full sponsorship will be offered by the school.)  
 
Please return the signed reply slip to the teacher-in-charge on 3rd July 2023 (Monday). Please feel 
free to contact Mr Lam Ka Jin on 2443 9899 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 

 


